
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 18. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 134
Ministeren bedes forklare hvad DUBU er, hvad intentionen med DUBU er, op-
lyse hvor mange kommuner der anvender DUBU, hvornår og med hvilken ha-
stighed forventes flere kommuner at anvende DUBU, og hvordan kan man få
de resterende kommuner til at anvende DUBU?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand
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